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Plno mladých kluků má problém. Jdou si někam s přítelkyní sednout, baví se, a když na závěr přijde
číšnice s účtem a položí klasickou otázku: „Budete platit dohromady, nebo zvlášť?“, rozhostí se
ticho. Holka se mlčky dívá do země, až to kluk nevydrží a řekne: „Dohromady.“, pak vytasí peníze a
útratu zaplatí. Dívka to v horším případě automaticky přejde, v lepším se  k němu alespoň přitulí a
krátce poděkuje. Oba si následně sbalí věci a odcházejí pryč. Kluk trošku zamlkleji, protože si v
duchu spílá, že zase nic neudělal a neřekl. Štve ho, že neustále jen platí a holka to snad ještě bere
jako samozřejmost.

 Pokud jste se v tomto textu poznali, vadí vám to a nevíte jak svoji milovanou přítelkyni zlomit a
donutit ji, aby se konečně od vás nenechala jen sponzorovat, čtěte dál.

Než budu pokračovat, nedá mi, abych se trošku nezamyslel nad otázkou, kdo má kdy za koho platit.

  Je jasné, že když někoho někam pozvete, platíte za něj útratu. O tom se se mnou asi nikdo nebude
hádat. Jenže jak dál? Co když už s holkou chodíte a domluvíte se, že se půjdete třeba podívat na
nějaký film do kina. Nebo se jdete někam projít a pak skočíte do restaurace na něco k pití. Máte za
ni stále platit?

 Moje odpověď je NE. Pokud máte vztah, v kterém jste si oba dva rovni, měli byste se podělit rovným
dílem o všechno. I o placení. Jednostranný vztah, kdy jeden člověk neustále platí a ten druhý pro
něj na oplátku nic neudělá, je špatný.  Jenže jak tu holku donutit, aby uhradila útratu i ona?

 Je několik způsobů. První, nejjednodušší, je začít pěkně od začátku. V počátku vztahu se jí klidně
svěříte, že vás vaše bývalá děsně štvala tím, že za sebe nechávala neustále bezostyšně platit. To
zabere nejlépe. Můžete se samozřejmě i pohrdavě vyjádřit o podobných dámách a ukázat vaše
pohoršení, nad tímto chováním. To nechám zcela na vás. Ze zkušenosti však vím, že moudrá holka
nepotřebuje teatrální výstup a hloupé holce ani skvěle zahrané divadlo oči neotevře. Takže to
nepřehánějte. Raději buďte upřímní a struční.

 Pokud už jste ve fázi, kdy platíte automaticky nějakou dobu a děsně vás to žere, je pomoc trošku
problematičtější. Prakticky nepřichází v úvahu nic jiného, než konflikt. Na druhou stranu, pokud
platíte pokorně a bez protestů, může vaše drahá lehce nabýt pocit, že takhle je to v pořádku. Pokud
totiž holce řeknete, že vás nebaví pořád za ni platit, odpoví, že se vás o to nikdy neprosila. To je
sice zdánlivě pravda, ale myslíte, že je normální platit za někoho tolikrát, aniž by se nějak neozval?
Já tomu nevěřím. Je to jen sprosté využívání. Navíc se na vás okamžitě urazí, protože si to vyloží,
jako byste jí řekli, že je vyžírka. Vy se jí pak budete muset omlouvat jen proto, abyste si ji udobřili.
Takže, pokud vás nebaví omlouvat se holce za to, že jste se konečně postavili proti tomu, co se
vám nelíbí, mám pro vás následující radu.

 Vezměte si ji někdy bokem a řekněte jí, že ji velmi milujete a že vám na ní moc záleží, ale máte
špatný pocit z toho, že pořád platíte jen vy. Že se cítíte zneužívaní a to vás mrzí. Holka v této fázi
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často začne útočit a tvrdit, že se vás nikdy neprosila, abyste platili. Teď se nesmíte omlouvat. Žádné
kecy o tom, že jste to tak nemysleli. Raději řekněte, že jste to asi blbě pochopili, ale že ona
neudělala ani jedno gesto, které by vás přesvědčilo o opaku. V této fázi hrajete prim. Nenechte
dívku, aby vám dokazovala, jak jí kecáte a jak ona kolikrát koukáním do země chtěla zaplatit, jenže
vám hlupákům to nedošlo. Pokračujte v klidu dál. Řekněte, že ji máte velmi rád a že je to
nejskvělejší holka, kterou jste poznali. Pohlaďte ji a obejměte  se slovy,  že je pro vás jedinečná a vy
si jí velmi vážíte, ale že vám tohle velmi ubližuje a vy jste jí to museli říct, protože to nedokážete
držet v sobě. Dodejte také, že od vztahu čekáte i to, že do něj oba půjdete rovným dílem. Potom se
otočte a běžte domů. Vsaďte všechno na jednu kartu. Není co ztratit. Pokud jí na vás záleží,
uvědomí si, kde je chyba. Potom ONA bude prosit a žadonit a omlouvat se. A věřte, že právem. Na
světě jsou si muži i ženy rovni. Je hloupost, aby oba partneři vydělávali každý nějaké stejné peníze
a pak pouze jeden z nich ty peníze za toho druhého neustále utrácel.

 Po této akci sice musíte počítat, že kdykoliv v následující době někam půjdete, dá vám vaše holka
patřičně sežrat, že za vás najednou platí ona. No a co? Je to jen ukázka toho, jak se za svoje
předešlé chování stydí. Vydržte to a jste vítěz.

 
 Závěrem bych chtěl jen dodat, že platit za někoho není žádná ostuda. Jestli vám to nevadí a přináší
vám to uspokojení, klidně to tak nechte. Pokud se vám to nelíbí, ozvěte se. Naučte se mluvit, i o
nepříjemných věcech. Když to nedokážete, můžete vinit jen sami sebe. A ještě jedna maličkost.
Málokdy bývají věci jen černé nebo bílé. Předtím, než podniknete zmiňované kroky, pečlivě zvažte,
jestli vás vaše přítelkyně opravdu tak zneužívá, nebo jestli do vás náhodou neinvestuje své finance i
ona... třeba nějakým jiným způsobem, než je zrovna placení v restauraci.

http://www.qark.net/clanek/jak-naucit-holku-aby-za-sebe-platila QARK.net

http://www.qark.net/clanek/jak-naucit-holku-aby-za-sebe-platila
http://www.qark.net

